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Information från Kultur och Fritidsförvaltningen 
Eva Hanzén informerade om budget 2020. 
- Två anställningar återbesätts inte och man kommer att minska timvikarier. 
- Taxorna höjs med 10 % för alla föreningar och privatpersoner. 
 -Dämsängen har tagits bort. 
- Allt de erbjuder i simhallen är för alla åldrar och är anpassat med lift. Om man är i behov av 
  lugn och ro vid besök så tar man kontakt med personalen om bästa tiden. 
- I Hätte och Trollsjön ska man försöka att förbättra tillgängligheten. 
- I Eriksbergsmuseét sitter alla personal på bottenplanet. Ingångsrampen har breddats. 
- Informations/diskussionsmöte har hållits om bibliotekets omflyttning. 
- Föreningsbidrag ska omvandlas till kreativitetsbidrag som föreningarna kan ansöka om. 
  
Information från socialnämndens ordförande 
- Information om Landsbygdsrådets reglemente och syfte. Pensionärsföreningarna kan  
  kontakta dem gällande frågor som berör Landstingsrådet. 
- Ordf. informerade om svaret på öppet brev från anhöriga till kommunfullmäktige.  
  Båda informationerna finns hos Kerstin L 
 
Framtidens äldreomsorg 
Pär Thudeen informerade om Handlingsplanen och långsiktig utblick. 
- Bemanningen på demensboende är 0.63, på vårdboende 0,58 samt 0,75 på korttidsplatser 
  (kommer att sänkas till 0,67). Detta är lägre bemanning än 2000! 
- Prognos 2026-2028: 45% fler äldre 85+. Kommunen kan ej bygga fler boenden p.g av brist 
  på pengar och personal. 
- 30 väntar på plats ( varav 20 är dementa), 10 bor på vänta- in plats på korttidsboendet,  
  vilket minskar korttidsplatser och vård i livets slut. Sedan 2018 har antalet beslut varit  
  oförändrat, men färre har avlidit. För generösa beslut tidigare? 
- Röd tråd: Kvarboende, tillgång till stöd att leva ett så självständigt liv som möjligt, att sätta  
  in rätt insatser, på rätt nivå så att individen kan uppleva sin ålderdom i egna hemmet. 
-  Det   kräver utökade insatser från anhöriga och civilsamhället. 
Först när alla andra alternativ är helt uttömda kan insatsen särskilt boende komma på 
fråga. 
    Åtgärder. 
- En avdelning öppnas under en begränsad tid.  
- En “vårdboendeavdelning “ ändras till demensboende. Bemanningen ökar något/färre  
  platser. 
- På korttidsboendet kommer rum att delas för att kunna använda dubbelt antal platser. 
- Diskussioner med TranåsBostäder angående seniorlägenheter på Berget, Piratens gata  
  och Storgatan 10,om att socialtjänsten ska ha möjlighet att där synnerliga skäl finns, kunna  
  rekommendera hyresgäster dit. 
-  Endast befintligt bosatt i Tranås kommu ska ha tillgång till lägenheterna. 
-  Ökad möjlighet till avlastning enstaka dygn. 
- Ökad kapacitet på dagverksamheten på Berget. Handlingsplan finns hos Kerstin L. 
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Övriga frågor 
- Förslag att avgiften för hemsjukvård ska höjas med 100 kr/månad. 
- Nedmonterade ljussignaler vid Ydrerondellen ska diskutera i Teknik och  
  Griftegårdsnämnden. 
- Ingen ytterligare åtgärd, än den som finns, för handikappanpassning vid stadshuset, p.g.av  
  kommunens ekonomi. 
- Mötestider 2020 18/3 och 2/6.  
- Socialnämndens ordf. och Bengt E. Karlsson ska träffa Kerstin L., Birgitta Andersson, RPG  
  och Barbro Ring, PRO den 23/1-20 för att diskutera justeringar/kompletteringar i  
  reglementet. 
- Pensionärsorganisationernas riksföreningar har hösten 2018 rekommenderat  
  pensionärsorganisationerna att KPR ska ligga under kommunstyrelsen.  
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